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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie przejść dla pieszych przez ul. Michałowo 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 uprzejmie proszę o podjęcie działań przez ZDM mających na celu wybudowanie przejścia dla pieszych 
przez ul. Michałowo w Poznaniu na wysokości ul Stewnickiej oraz ul. Jagodowej. Na przestrzeni ostatnich 
lat na północ od ul. Michałowo wybudowanych zostało kilkanaście nowych budynków (użytkowych jak i 
mieszkalnych), teren ten zgodnie z planem przewidziany jest do dalszej zabudowy. Niestety na ul. 
Michałowo brak jest przejść dla pieszych a wobec zintensyfikowanej zabudowny zwiększył się ruch 
samochodowy. Mieszkańcy z północnej części ul. Stewnickiej już wcześniej zgłaszali konieczność budowy 
przejścia dla pieszych a teraz doszła potrzeba wyznaczenia przejścia przy ul. Jagodowej celem zwiększenia 
bezpieczeństwa mieszkańców tej części Poznania.  

 
 Bardzo proszę o podjęcie interwencji w tej sprawie, ewentualnie o informację, czy i ewentualnie kiedy 
przewidywane jest przez ZDM wyznaczenie w/w przejść dla pieszych. 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 

Przemysław Plewiński 
Radny Miasta Poznania 
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